

التاريخ: 11/2/2025

تحية طيبة وبعد

الموضوع: نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نود الإفصاح للمساهمين الكرام عن نتائج اجتماع الجمعية العامة العادية التي انعقدت في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الثلاثاء الموافق 11 فبراير 2025م وذلك عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.om) لانعقاد الجمعيات العامة وذلك كالتالى:

- 1. انتخاب عضوين لمجلس إدارة الكلية وبعد التصويت أعلن المستشار القانوني فوز الأفاضل:
 - امير عرفه الحاف البراكه
 - منصور محمد علي حسن الشمالي
- وافقت الجمعية بالإجماع على تعيين مكتب الشرق الأوسط كمراقب الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في 2025/08/31م

و تفضلو بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

التوقيع الكينة مين المستثمرين ال



Date: 11/2/2025

After compliments

Subject: Results of the Ordinary General Assembly Meeting

With reference to the above subject, we would like to disclose to our esteemed shareholders the results of the Ordinary General Assembly meeting, which was held at 3:00 PM on Tuesday, February 11, 2025, through the Muscat Clearing & Depository Company (www.mcd.om) platform for general assemblies.

The results are as follows:

- 1. Election of Two Board Members, after the voting process, the legal advisor announced the election of the following esteemed individuals:
- Amir Arafah Al-Haf Al-Barakah
- Mansour Mohammed Ali Hassan Al-Shamali
- 2. Appointment of External Auditor. The General Assembly unanimously approved the appointment of Middle East Audit Office as the external auditor for the financial year ending on 31/08/2025.

Kind regards

A south

Signature & Stamp

